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to me 

Kære Flemming Paulsen.
Tak for din henvendelse vedr. Morten Modin.
Ligesom hos jer, er der delte meninger om kunsten. Her i Sønderho har vi ydermere det problem, at vi 
skal tage hensyn til Unescos Verdensarv og et meget sårbart bymiljø.
Nogle synes om ideen og mange er i mod. Mere placeringen end egentlig kunstværket, som vi endnu 
ikke kender.
Det er en politisk beslutning, at vi skal have et kunstværk i anledning af Fanøs 275 års jubilæum for 
frikøbet fra kronen i 1741. Placeringen er også en politisk beslutning, så vi føler egentlig, at vi er sat ret
meget uden for indflydelse. Der har været afholdt nogle offentlige møder, hvor vi har diskuteret det 
"ukendte", men vi ved ikke, om projektet gennemføres eller ej. Projektet har medført ret heftige 
diskussioner i  Danmarks smukkeste landsby, og der har været iværksat en underskriftindsamling i mod
placeringen.
Du er velkommen til at ringe til mig
Vh
Susanne


